
Informace pro rodiče 2.ZŠ Bezručova o dočasném řešení 
stravování žáků z důvodu rekonstrukce školní kuchyně 

Vážení rodiče, 

rádi bychom vás informovali o novinkách týkajících se stravování vašich dětí ve školní jídelně 
2. ZŠ Bezručova. Město Říčany na jaře letošního roku vybralo prostřednictvím veřejné soutěže 
společnost Arter - cateringový servis s.r.o. jako nového provozovatele školní jídelny. Ze tří 
uchazečů nabídla společnost Arter ty nejvýhodnější podmínky pro zajištění kvalitního 
stravování žáků. 

Součástí koncesní smlouvy byl i závazek společnosti Arter vybavit školní kuchyni novým, 
úsporným a efektivním zařízením v hodnotě 13,5 milionu korun. Město Říčany se zavázalo 
přispět na drobné opravy podlahy a čištění vzduchotechniky. Nicméně po převzetí zařízení od 
bývalého nájemce bylo zjištěno, že technický stav školní kuchyně vyžaduje rozsáhlejší 
rekonstrukci. Po vyklizení byly zjištěny zásadní závady po celé ploše podlahy, dále je nutné 
opravit obklady, odpady, sanitární techniku, elektroinstalaci a další. Celkem si tyto nutné 
opravy vyžádají oproti původním předpokladům investici v řádu několika milionů korun a tím 
pádem delší čas na provedení prací, než bylo plánováno (původní plán byl do konce srpna). 
Odhadujeme, že práce zaberou ještě 2 měsíce. 

Rádi bychom vás ale ujistili, že i během této rekonstrukce bude o vaše děti postaráno. 
Společnost Arter k problému přistoupila velmi odpovědně, za což děkujeme. Dočasným 
řešením bude dovážení hotových jídel ze stravovacího zařízení 3. ZŠ u Říčanského lesa a 
vydávání obědů ve školní jídelně, jak jsou žáci i zaměstnanci zvyklí. Rekonstruované prostory 
budou důsledně a neprostupně odděleny od jídelny.  

A teď něco pozitivního na závěr: po dokončení rekonstrukce se můžete těšit na moderní a 
energeticky úsporný provoz nové školní kuchyně, která bude splňovat veškeré stavební a 
hygienické požadavky pro přípravu chutnější a kvalitnější stravy.  

Děkujeme vám, že díky vaší toleranci i trpělivosti toto přechodné období společně 
zvládneme. Děkujeme, že nám tento stav pomůžete vysvětlit i vašim dětem. Věříme, že 
odměnou bude všem moderní stravovací zařízení. V příštím roce bychom rádi vylepšili i 
prostory samotné jídelny.    

Mgr. Hana Špačková 

Říčany, 29.8.2024 

 

 


